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Protokoll fört vid ordinarie styrelsemöte med SPF Seniorerna Häggen den 8 maj 2017. 

Närvarande: Mona Wilsson, Karin Mattsson, Lena Esbjörnsson, Jan Lundquist, Karin 

Burman, Vivianne Edelsvärd Öberg, Gun Lindkvist. 

Inbjudet ombud: Elna Johansson 

Frånvarande: Lars Hallberg, Kjell Kemi 

 

§ 68 Ordförande Mona Wilsson öppnar mötet och hälsar alla välkomna.  

§ 69 Att jämte ordförande justera dagens protokoll väljs Lena Esbjörnsson 

§ 70 Styrelsen fastställer dagordningen med tillägg för några övriga frågor. 

§ 71 Föregående protokoll. 

Vi har nu listor på alla 65-åringar och det är totalt 158 st. En lång diskussion förs kring 

inventarielista för SPF Seniorerna Häggen. Kassören får i uppdrag att fullfölja arbetet med att 

upprätta en inventarielista. På inventarielistan bör inköpsår och förvaringsställe framgå. 

Vivianne kollar upp allt och meddelar kassören. Ordförande får i uppdrag att kolla var vi kan 

förvara alla inventarier, pärmar etc. Det ska vara enkelt att tillgå för alla vid behov och detta 

är viktigt inför framtiden, så att styrelseledamöter som efterträder oss har allt klart för sig. 

Några ytterligare punkter kommer upp på dagens möte.  

Föregående protokoll justeras och läggs till handlingarna 

§ 72 Rapporter från tidigare möten 

På informationsmötet 12 april kom mycket folk. Intressant och givande stund.  

På mötet med nya och blivande medlemmar 19 april på Samvaron kom endast två personer, 

men detta upplevdes bra.  

Månadsmöte 26 april på Kyrkcenter kom ca 120 personer. Vi serverade sopplunch och 

Häggsångarnas konsert avnjöts i fulla drag. Vi har en duktig kör. Vi konstaterar att mer folk 

behövs om vi ska servera mat. Nu grep våra män in och hjälpte till och då funkade allt. 

Styrelsen diskuterar ansvarsgrupper. Frågan tas upp på nästa styrelsemöte. Viktigt att alla i 

styrelsen ställer upp och om någon är borta så kontaktas Elna tills vidare.  Hon fixar reserver. 



§ 73 Ombudet Elna Johansson rapporter om sitt arbete. 

Arbetet med fika på våra möten fungerar bra, men det är svårt att få ansvariga. Många hjälper 

gärna till men vill inte vara ansvariga. Elna beställer, hämtar fikabrödet och är totalansvarig 

varje gång. Allt fungerar mycket bra. För närvarande köper vi bröd från Irmas bageri. Elna får 

i uppdrag att kolla andra leverantörer, så att vi köper bröd till så bra pris som möjligt. Elna 

fortsätter med sitt ansvar till hösten.  

§ 74 Planering kommande möten 

Café 10 maj är på Samvaron. Gun har kontaktat Morgan och han kommer. Han kostar 700kr. 

Skrivtolkar kommer. Mona och Vivianne är borta, så Gun ansvarar för mötet. Allt OK. 

Våravslutning 24 maj på Kyrkcenter. Elna har beställt mat från Tommys. Lunchen består av 

ris, kycklingsgryta och sallad. Måltidsdryck blir vatten. Vivianne köper en kaka till kaffet.  

Lunchen presenteras i annonsen i PT. Vivianne har fixat mannekänger. Kläderna kommer från 

Hanséns och Berlins. Varje mannekäng skriver lappar om sina kläder och lämnar till Gun, 

som är konferencier. Lunchpris 80kr. Alla i styrelsen kommer kl.11.00 för att duka och 

förbereda. Allt dukas ut på borden utom tallrikar, som varje person får när de tar maten. Allt 

OK 

Paketering av utskick 12/6 kl.13.00 hemma hos Mona Wilsson, som bjuder på en lätt lunch. 

Mona bor på Småskärsuddsvägen 147. (skylt Bagarviken). 

Kjell och Elna ansvarar för att allt är klart innan utskick görs 12 juni. Kassören får i uppdrag 

att kolla vad föreningsbrev kontra vanligt brev kostar i porto. Kjell pratar med Ove om 

etiketter och utskick till alla gamla medlemmar som inte har mailadress. Elna köper kuvert. 

Kassören köper frimärken.  

§ 75 Lokaler till hösten och kostnader 

Vi ser på kostnaderna för varje aktivitet i höstens programförslag. Styrelsen har styrt så 

mycket verksamhet som möjligt till Medborgarskolan, för att undvika lokalkostnader nu när 

Samvaron infört lokalkostnader.  

§ 76 Förslag från programkommittén 

a) Ekonomin. Fram t.o.m. 10 maj så har det förbrukats 7700kr.  

b) Tidsplan 29 maj ska allt vara klart för tryckning.  

c) Genomgång av höstens program och detta justeras färdigt. Styrelsen anser att 

arbetsgången måste vara följande när det gäller resor:  

- Reseansvariga får uppdrag eller kommer med egna förslag. Deras förslag på resor 

presenteras för programkommittén – sen tas beslut i styrelsen och först då går 

information ut till medlemmarna 



Några kompletteringar i programmet måste göras innan tryck. Elna meddelar Gun snarast. 

Karin Mattsson kollar alla studiecirklars startdatum och återkommer till Gun snarast. Karin 

Mattsson får i uppdrag att boka alla lokaler för höstens studiecirklar. 

d) Styrelsen beslutar att fastställa programmet för hösten 2017.  

 

.§ 77 Ekonomi och medlemsutveckling. 

Kassören presenterar resultatbudget fram t.o.m. mars 2017. 36 800kr har kommit in i 

medlemsavgifter i april, men detta är inte bokfört ännu. Körledare har tidigare fått 300kr extra 

vid vårkonsert och julkonsert. Styrelsen beslutar att instruktioner för kassör ska utarbetas så 

att rutiner fastställs för framtiden. Föreningsservice kostar 300kr/år i medlemsavgift. 

Ordförande tar reda på vad Föreningsservice har för kostnader för färg resp. svart/vitt tryck. 

Vi trycker ingenting förrän vi vet detta.  

Kassören redovisar ekonomi för månadsmötet i april. Resultat och fullständig redovisning 

finns hos kassören.  Styrelsen följer upp detta vid varje styrelsemöte.  

§ 78 Uppföljning av antalet medlemmar 

Styrelsen har ännu ingen klar bild av antalet medlemmar. I maj månad ska rättelser i 

medlemsregistret komma från centralt håll. Frågan kommer upp på nästa möte.  

§ 79 Aktuellt från förbund och distrikt samt distriktsstämman 

Ordförande efterlyser ny hörselansvarig i distriktet. Styrelsen beslutar att arbeta vidare med 

frågan.  

§ 80 Brev till Sparbanken Nord 

Styrelsen beslutar att skicka brevet. 

 

§ 81 Övriga frågor 

Vi har fått erbjudande att göra reklam för vår förening via Tidningshuset/Storstadspress. Den 

vänder sig till nyinflyttade. Det medför stora kostnader och vi bedömer att vinsten blir 

minimal vad gäller att fånga nya medlemmar. Styrelsen tackar nej och ordförande meddelar 

dem detta.  

SPF Seniorerna Häggen har en mailbox där intresserade kan ställa frågor etc. Styrelsen 

beslutar att sekreteraren ansvarar för denna mailbox tills vidare. 

IF försäkringar har kommit med nya medlemserbjudanden. Mer information finns på 

hemsidan.  

 



§ 82 Nästa styrelsemöte blir 12/6 hemma hos Mona Wilsson kl.13.00  

 

§ 83 Ordförande Mona Wilsson tackar styrelsen för visat intresse och avslutar mötet 

 

Piteå 8 maj 2017 

………………………….   ……………………… 

Gun Lindkvist   Mona Wilsson 

Sekreterare    Ordförande 

…………………………. 

Lena Esbjörnsson 

Justerare 

 

 

 


